

# 景林天主教小學

## 幼稚園填色比賽 — 與景天環遊世界



# 景林天主教小學

## 幼稚園填色比賽 - 《與景天環遊世界》

### 比賽章程

- 目的：透過填色比賽，讓小朋友認識不同國家的名勝和文化，發揮藝術天分和創造力。
- 物料：填色顏料不限，可使用環保物料作拼貼。
- 參賽資格：西貢區幼稚園學生
- 評分準則：切合主題、創意展現及色彩配搭
- 參賽辦法：請參賽學生於 11 月 1 日 ( 星期一 ) 前填妥表格，把作品遞交所屬幼稚園、郵寄或親自交回本校。
- 獎項：比賽設冠、亞、季軍乙名；另設「最具創意大獎」、「最具心思大獎」、「最具藝術家潛能大獎」及「最踴躍學校參與大獎」數名。
- 公佈結果：得獎名單將於 11 月 15 日 ( 星期一 ) 或之前公佈，詳情可留意本校網頁，得獎者將由專人以電話通知家長，本校亦會以書面通知 貴園。得獎作品將於 12 月上旬進行頒獎禮，並於 5 月 7 日 ( 星期六 ) 於本校視藝展展出，詳情稍後由專人通知。
- 大型主題視覺藝術展：2022 年 5 月 7 日 ( 星期六 ) 於本校禮堂舉行。
- 參賽須知：
1. 每人限交一份作品。
  2. 參賽作品須為未經公開發表的原創作品。
  3. 作品一經接收概不發還。
  4. 本校保留上載得獎作品於網頁或刊登於本校校訊之權利。

### 報名表格

學生姓名：\_\_\_\_\_ ( 中 )

性別：男 / 女

年齡：\_\_\_\_\_

家長/監護人電話：\_\_\_\_\_

就讀幼稚園名稱：  
\_\_\_\_\_

( K1 / K2 / K3 ) \* 請圈出適用者

如欲與子女參加本校於 2022 年 5 月 7 日舉行的  
視覺藝術展，可掃描 QR code 報名。



**King Lam Catholic Primary School**  
**Colouring Competition for Kindergarten Students - 《Let's Travel Around the World with KLCPS》**  
**Competition Regulations**

---

**Aim:**

Through the colouring competition, children can discover unique culture and significant landmarks in the World as well as showcasing their artistic talents and creativities.

**Materials:**

There is no restriction on the use of colouring. Environmentally friendly materials can be incorporated in the art piece.

**Eligibility:**

Kindergarten students in the Sai Kung District

**Criteria:**

Delivery of the theme and demonstration of creativity on colouring

**Entry method:**

Participants are requested to complete the form on or before 1<sup>st</sup> November (Monday), and submit the work to their kindergartens, or by mail/ in person to our school.

**Awards:**

There will be a Champion, a First Runner-up, and a Second Runner-up. There will also be “The Most Creative Award”, “The Most Thoughtful Award”, “The Greatest Artist Potential Award” and “The Most Active Participation School Award”.

**Release of Results:**

The list of winners will be announced on or before 15<sup>th</sup> November (Monday). For details, please refer to our school website. Winners will be notified by phone and through their respective kindergartens. An awards ceremony will be held in early December with details to be followed. The winning artworks will be exhibited at our school visual arts exhibition to be held on 7<sup>th</sup> May 2022 (Saturday).

**Themed visual arts exhibition:**

7<sup>th</sup> May 2022 (Saturday) in the school hall

---

**Registration Form**

Name of Student: \_\_\_\_\_ (English)

Sex: Male / Female

Age: \_\_\_\_\_

Phone No. of Parent/ Guardian: \_\_\_\_\_

Name of Kindergarten: \_\_\_\_\_

( K1 / K2 / K3 ) \*Please circle as appropriate

Should you wish to participate in our school visual arts exhibition on 7<sup>th</sup> May 2022 with your child, please scan the QR code to register.



**Points to note:**

1. Only one artwork is accepted for each person.
2. All entries must be the entrants' original artworks, which have not been previously published.
3. Once the artwork has been received, it will not be returned.
4. The school reserves the right to upload the winning entries on the school website or publish in the school newsletter.

King Lam Catholic Primary School

Address: King Lam Estate, 38 Po Lam Road North, Tseung Kwan O Telephone No.: 2703 0499 Fax No.: 2704 0977

E-mail address: [klcps@klcps.edu.hk](mailto:klcps@klcps.edu.hk) Website: <http://www.klcps.edu.hk>